
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr 3/2024 

3 Posiedzenie w dniu 16 września 2024  

Obrady rozpoczęto 16 września 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:50 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Chmielewski 

2. Marlena Korpalska 

3. Józef Mazierski 

4. Elżbieta Rutkowska 

5. Marek Wasielewski 

1. Sprawy organizacyjne.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Józef Mazierski otworzył 

posiedzenie Komisji, stwierdzając, że na stan 5 radnych, na sali obrad znajduje się 5 

członków Komisji, tak więc Komisja obraduje dziś w pełnym składzie, a jej obrady są 

prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że w Biurze Rady Miasta Włocławek oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek udostępniony był protokół 

z obrad Komisji, które odbyły się w dniu 20 czerwca 2024 roku. Radni mogli się z nim 

zapoznać. Nie zgłoszono do niego uwag, poprawek ani uzupełnień. 

2. Wypracowanie stanowiska w sprawie petycji złożonej przez mieszkańców ulic 

Żyznej, Pochyłej i Pszennej we Włocławku.  

 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty 

dotyczące procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  



 

 

Następnie powitał obecnych na posiedzeniu Komisji przedstawicieli Urzędu Miasta 

Włocławek oraz mieszkańców, którzy złożyli rozpatrywaną petycję. 

Przewodniczący pokrótce nakreślił problem poruszony w petycji, po czym oddał głos 

mieszkańcom, którzy potwierdzili swoje stanowisko wyrażone w złożonej petycji. 

Członkowie Komisji zostali również poinformowani o obawach mieszkańców 

związanych z ewentualnymi powodziami na wskazanym w omawianym dokumencie 

terenie.  

Przewodniczący odczytał wyjaśnienia Prezydenta Miasta Włocławek dotyczące 

petycji i obiecał przekazać kserokopię dokumentu przedstawicielowi 

zainteresowanych, po czym oddał głos Członkom Komisji, którzy prowadzili dyskusję 

z mieszkańcami. 

Radny Jarosław Chmielewski zauważył, że mieszkańcy już lata temu zwracali się z 

prośbą o pomoc w swojej sprawie. To nie jest nowy problem, tylko taki, który wciąż 

pozostaje nierozwiązany.  

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski podziękował mieszkańcom za 

obecność na dzisiejszym posiedzeniu Komisji.  

Członkowie Komisji zgodnie przyznali, że argumenty wysunięte przez mieszkańców 

zasługują na uwzględnienie. Po wspólnej dyskusji wypracowali stanowisko, które 

następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

stanowiska w sprawie petycji złożonej przez mieszkańców ulic Żyznej, Pochyłej i 

Pszennej we Włocławku-petycja zasadna.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, 

Marek Wasielewski 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

3. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana Ł.W. na działalność Prezydenta 

Miasta Włocławek.  

 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty 

dotyczące procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji. Powitał również obecnych na 

posiedzeniu Komisji przedstawicieli Urzędu Miasta Włocławek w tym Zastępcę 

Prezydenta Miasta Pana Jarosława Zdanowskiego, dyrektorów Wydziału Urbanistyki 

i Architektury oraz Wydziału Środowiska.  

Z racji tego, iż materiał skargowy był znany Członkom Komisji, Przewodniczący 

Komisji w kilku zdaniach nakreślił problem, poinformował również, że skarga została 

przekazana Radzie Miasta zgodnie z właściwością przez Wojewodę Kujawsko-

Pomorskiego, następnie oddał głos stronie skarżącej.  

Pan Ł.W. odczytał pismo Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, 

przedstawił swoje zdanie na temat legalności zabudowy będącej własnością firmy 

FABER CNC, omawiał z pracownikami Urzędu Miasta nurtujące go kwestie będące 

przedmiotem skargi.  

Obecni na posiedzeniu prowadzili dyskusję, podczas której wyjaśniali między sobą 

min. kwestie różnych norm badań hałasu dla środowiska zewnętrznego, a 

wewnętrznego, a także przedstawiali argumenty związane z problemami 

poruszonymi przez stronę skarżącą w dokumentacji skargowej.  

Następnie Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski udzielił głosu radnej 

Marlenie Korpalskiej, która dokonała podsumowania dyskusji, po czym podziękował 

stronie skarżącej za obecność na posiedzeniu Komisji.  

Członkowie Komisji, prowadzili dyskusję koncentrując się na przedmiocie skargi i 

wypracowali wspólne stanowisko w przedmiotowej sprawie, które Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 



stanowiska w sprawie skargi Pana Ł.W. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek-skarga bezzasadna. 

Wyniki głosowania 

TAK: 5, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

TAK (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, 

Marek Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Nie zgłoszono. 

 

5. Zakończenie obrad Komisji.  

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji radny Józef Mazierski zakończył obrady Komisji w dniu 16 

września 2024 roku.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Józef Mazierski 

Przygotował(a): Urszula Szubińska 

 


